
华东师范大学化学与分子工程学院
化学优秀学者学术系列讲座

报告题目:

报告时间与地点： 2021年7月6日（星期二）上午10:00

华东师范大学中山北路化学馆A205
主办：华东师范大学化学与分子工程学院

资助：华东师范大学自然科学系列学术活动专项经费

报告人简介: 朱颜飞 博士

Publishing in Chem Catalysis from Cell Press

报告内容：

朱颜飞博士，Cell Press旗下催化期刊Chem Catalysis科学编

辑。2014年本科毕业于东北师范大学，之后在丹麦哥本哈根

大学获得硕士学位。2017-2020年在国家纳米科学中心获得

博士学位。于2021年2月加入Chem Catalysis编辑团队，主要

处理多相催化、材料科学和能源相关的稿件。

Chem Catalysis is a monthly journal publishing innovative and insightful research on 

fundamental and applied catalysis, providing a platform for researchers across chemistry, 

chemical engineering, and related fields to disseminate and promote their best work. The 

journal is a premier resource for scientists, researchers, and engineers in both academia and 

industry, bridging the multidisciplinary aspects and scales of the field. Chem Catalysis 

publishes experimental and theoretical studies in all fields of catalysis-heterogeneous 

catalysis, homogeneous catalysis, and bio-catalysis that significantly advance our 

understanding of existing systems, expand the current knowledge with novel catalysts, and 

connect fundamental catalysis insights to the real world for the benefit of society.


